
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens

arbetsutskott den 7 maj 2024

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.30 –

15.33

Beslutande
Susanne Hansson (S), ordförande, jäv § 112

Mats Gärd (C), ordförande § 112

Simon Högberg (M)

Robert Gjersvold (SD)

Kerstin Engkvist (C) tjänstgörande ersättare

Justerare
Simon Högberg utses att justera protokollet, paragraf 98 - 120. Justeringen

sker digitalt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande §§ 98-111, 113-120

Mats Gärd, ordförande § 112

Lisa Lundgren, sekreterare

Simon Högberg, justerare



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 7 maj 2024

Justerare

Anslag/bevis
Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar det

på kommunens webbplats under perioden 21 maj 2024 till 12 juni 2024.

Protokollet förvaras på kommunkansliet i Strömsund.

Övriga närvarande
Lisa Lundgren, sekreterare

Anneli Svensson, kommundirektör

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, §§ 99, 102, 104, 117, 119

Mikael Ehrs, teknik- och serviceförvaltningen, § 99

Ingela Sonidsson, kommunledningsförvaltningen, §§ 100, 118-119

Anette Bergqvist, kommunledningsförvaltningen, §§ 100, 118

Niclas Liljefjäll, kommunledningsförvaltningen, § 101

Veronica Hjorter-Stenklyft, kommunledningsförvaltningen, § 101

Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, § 102,

106, 114

Gudrun Öjbrandt, vård- och socialförvaltningen, § 105

Morgan Olsson, socialnämnden, § 105

Camilla Hulkki, teknik- och serviceförvaltningen, § 106

Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, § 119

Elin-Maria Eriksson, kommunledningsförvaltningen, § 119
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Justerare

Diarienummer KS.2023.831

§ 98 Fastställande av föredragningslistan

Ärende som tas bort

 Motion om konkurrensutsättning

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att fastställa

föredragningslistan.

Arbetsutskottets beslut
Föredragningslistan fastställs.
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Justerare

Diarienummer KS.2023.834

§ 99 Information om strategiska lokalfrågor
Richard Persson och Mikael Ehrs, teknik- och serviceförvaltningen,

informerar om strategiska lokalfrågor.

Mikael Ehrs inleder med att informera kring den inlaga som inkommit

kommunen angående Brattlivägen i Gäddede.

Richard Persson informerar vidare om:

 Fastigheten Fyrås skola

 Sunds hembygdsförening

 Älvgården

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2023.835

§ 100 Information om personalfrågor
Ingela Sonidsson och Anette Bergqvist, kommunledningsförvaltningen,

återrapporterar kring bemanningsenheten.

Anette Bergqvist inleder med att informera om aktuella situationer inom

barn-, kultur- och utbildningsförvaltningen (BKU) och vård- och

socialförvaltningen (VSF). Inom förskolorna sker just nu en omställning av

verksamheter vilket leder till flytt av personal.

Arbetet med vikarier inför sommaren är ett pågående arbete som

verksamheterna jobbar med och har gjort sedan slutet av 2023. Per 7 maj

2024 är 170 stycken vikarier via bemanningsenheten.

Avslutningsvis redovisar Anette Bergqvist kvalitetsmålen för båda

förvaltningar. Målet är att 75 procent av vikarier som anställs via

bemanningsenheten ska ha relevant utbildning inom området. Inom BKU är

26 vikarier utbildade av totalt 74 personer (35 procent) respektive 82

utbildade vikarier av totalt 259 personer (32 procent) inom VSF. En del av

dessa vikarier har utbildning inom båda områden och förekommer i båda

verksamheter.

Beställningar som inkommer bemanningsenheten från dessa verksamheter

har som mål att skickas vid kortare frånvaro samt vara bokningar för

medarbetare som har en specifik önskad sysselsättningsgrad. Inom

förskolan är 13 procent av beställningarna för en längre period jämfört med

30 procent inom VSF.

Målet om produktivitet är att 95 procent av beställda pass ska tillsättas med

vikarie via bemanningsenheten. VSF når upp till 81 procent gentemot

förskolorna som har ett resultat om 90 procent.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.106

§ 101 Information om budgetförutsättningar 2025
Niclas Liljefjäll och Veronica Hjorter-Stenklyft,

kommunledningsförvaltningen, informerar om budgetförutsättningarna för

år 2025.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.283

§ 102 Dialog om Backe camping
Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen och

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, deltar i dialog

tillsammans med arbetsutskottet kring den förfrågan som inkommit från

Fjällsjö Framtid angående ett övertagande av Backe camping.

Underlag till beslut

E-post om samhällsutveckling

Förfrågan om övertagande av camping i Backe

Backe aktivitetsområdet

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att fortsätta dialogen vid

arbetsutskottets sammanträde den 4 juni 2024.

Arbetsutskottets beslut
Dialogen återupptas vid arbetsutskottets sammanträde den 4 juni 2024.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.320

§ 103 Dialog om driftbidrag för Tåsjö hembygdsförening

2025
Arbetsutskottet för dialog kring skrivelse från Tåsjö hembygdsföreningen

angående förfrågan om tillägg till ansökan om driftbidrag för år 2025.

Underlag till beslut

Tillägg till ansökan

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att skicka ärendet till teknik-

och serviceförvaltningen för beredning.

Arbetsutskottets beslut
Ärendet skickas till till teknik- och serviceförvaltningen för beredning.

Beslutet skickas till

Teknik- och serviceförvaltningen
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Justerare

Diarienummer KS.2024.337

§ 104 Dialog om ekonomiskt stöd för avfallshantering

vid Dundermarkanden 2024
Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, deltar i dialog med

arbetsutskottet angående dunderkommitténs ansökan om ekonomiskt stöd

för avfallshantering vid dundermarknaden 2024.

Underlag till beslut

E-post om dundermarknaden 2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2024.345

§ 105 Dialog med vård- och socialförvaltningen om

äldreboenden i Strömsunds kommun
Gudrun Öjbrandt, vård- och socialförvaltningen, och Morgan Olsson,

socialnämnden, deltar i dialog med arbetsutskottet angående översyn av

äldreboenden i Strömsunds kommun.

På socialnämndens sammanträde den 19 september 2023 § 105, initierades

en utredning kring utbudet av särskilda boenden. Detta med anledning av

förvaltningens budgetanpassningsåtgärder för att minska underskottet.

Vård- och socialförvaltningen (VSF) ser därför behovet av en översyn av

äldreomsorgens struktur i enlighet med kommunens äldreomsorgsplan.

Enligt denna ska kommunen erbjuda särskilda boenden där nödvändiga

resurser finns i form av ändamålsenliga bostäder och möjlighet till

bemanning med rätt kompetens.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.300

§ 106 Dialog om firande av Strömsunds kommun 50 år
Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, och

Camilla Hulkki, teknik- och serviceförvaltningen, deltar i dialog kring

firandet av Strömsunds kommun 50 år.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att återuppta ärendet på

kommunstyrelsens sammanträde den 28 maj 2024.

Arbetsutskottets beslut
Ärendet återupptas på kommunstyrelsens sammanträde den 28 maj 2024.
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Justerare

Diarienummer KS.2023.497

§ 107 Medborgarförslag om plan för ökad biologisk

mångfald
20 juni 2023 inkom ett medborgarförslag om en plan för att öka den

biologiska mångfalden i kommunen. Förslaget anhängiggjorde på

kommunfullmäktiges sammanträde den 20 september 2023 § 144.

Förslagsläggaren önskar att kommunen sätter upp en plan för arbetet med

att öka den biologiska mångfalden.

Sveriges riksdag har beslutat om flera nationella miljömål som beskriver

önskade tillstånd i miljön, ett av dessa är att värna om ett rikt växt- och

djurliv genom att bland annat skapa fler blomsterängar där humlor, bin och

fjärilar kan hitta sin föda och sprida pollinering. Strömsunds kommun

påbörjade arbetet med biologisk mångfald för fem år sedan, bruksytor

klipps endast vartannat år med slaghacka för att dessa ytor ska få växa

under sommaren. Även så kallade gräsytor låter kommunen på några

ställen växa, under sommaren för att dessa ytor ska vara blomsterängar. På

hösten klipps gammalt gräs och körs bort. Exempel på några sådana platser

är vid Verkstadsgatan/Bredgårdsskolan samt vid Ripstigen/Östringen i

Strömsund.

Strömsunds kommun har en hållbar och fortsatt utvecklande plan för

arbetet med ökad biologisk mångfald. I samarbete med Vattudalens

naturskyddsförening har det satts upp skyltar på aktuella ängar som

förklarar varför ytan inte klipps och vikten av den biologiska mångfalden.

Det planeras även sluta klippa några gräsytor på övriga orter i kommunen

så dessa blir ängar där den naturliga floran kan växa. Även där kommer

skyltar att sättas upp.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.
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Justerare

§ 107 fortsättning

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Justerare

Diarienummer KS.2023.780

§ 108 Medborgarförslag om utbyggnad av fjärrvärme i

Hammerdal
20 november 2023 inkom ett medborgarförslag om utbyggnad av

fjärrvärme i Hammerdal. Förslaget anhängiggjordes på

kommunfullmäktiges sammanträde den 6 december 2023 § 201.

Förslagsläggaren önskar att en utbyggnad görs inom fem år, och att denna

inkluderar samhället längs Storgatan med äldreboenden och vårdcentral.

På Strömsunds energi AB:s hemsida kan intressenter lämna in en

intresseanmälan om att ansluta sig till fjärrvärme. Det går att göra både

digitalt och via blankett. När en intresseanmälan om att ansluta sig till

fjärrvärme inkommit görs en bedömningen om det är möjligt att bygga ut

fjärrvärmenätet i aktuellt område. En förutsättning för att en utbyggnad ska

vara möjlig är bland annat att det finns tillräcklig kapacitet och att

kulvertnät är dimensionerat för att klara anslutning av flera kunder. Ser

Strömsunds energi AB att det är möjligt görs en intressekoll i området,

vilket leder till en bedömning om huruvida det är ekonomiskt genomförbart

att bygga ut nätet.

Strömsunds energi AB har inte planerat någon utbyggnad i aktuellt område

de närmaste fem åren, men undersöker löpande områden för utbyggnad

när intresseanmälningar inkommer. Äldreboendet och hälsocentralen som

förslagsläggaren nämner är dock redan anslutna till fjärrvärmenätet.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget avslås.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.162

§ 109 Ansökan om bidrag för verksamhetsår 2025 - Bris

region Nord
Bris region nord har inkommit med en ansökan om 25 000 kronor i bidrag

för verksamhetsåret 2025.

Bris, Barnens rätt i samhället, är en av Sveriges ledande

barnrättsorganisationer som varje dag kämpar för ett bättre samhälle för

barn. Med barnkonventionen som grund stöttar Bris barn i utsatta

situationer, mobiliserar samhället och påverkar beslutsfattare för ett

samhälle där varje barn känner till sina rättigheter och där barnets

rättigheter tillgodoses.

Bris region nord ansöker om bidrag från Strömsunds kommun för att

fortsatt kunna bedriva sin verksamhet med bland annat kostnadsfria,

anonyma samtalsstöd för utsatta barn, dygnet runt.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Ansökan

Stadgar

Årsrapport 2022

Årsberättelse 2022

Budget 2024 och prognos 2025

Långsiktig plan 2021-2025

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets beslut
1. Bris region nord beviljas bidrag om 15 000 kronor för

verksamhetsåret 2025.

2. Bidraget finansieras genom medel anvisade i budget 2024.
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Justerare

§ 109 fortsättning

Beslutet skickas till

Kommunledningsförvaltningen, ekonomi

Bris region nord
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Justerare

Diarienummer KS.2024.330

§ 110 Ansökan om bidrag för sommarlovsaktiviteter

2024
Sedan 2016 har kommunen fått bidrag till "fria sommarlovsaktiviteter" av

Socialstyrelsen som varit baserat på barnfattigdom i kommunen. Vi fick

2016 cirka 500 000 kronor och senast 2021 fick vi 378 492 kronor. Från och

med 2022 togs stödet från Socialstyrelsen bort.

Bidragen har varit mycket uppskattade av föreningar i hela kommunen, som

anordnat många fria aktiviteter för barn och unga mellan 6 och 15 år.

2022 beviljades framtids- och utvecklingsförvaltningen 275 000 kronor i

bidrag från kommunstyrelsen vilket innebar att många föreningar kunde

anordna uppskattade aktiviteter för barn och unga.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att komplettera ärendet, till

kommunstyrelsens sammanträde den 28 maj 2024, med uppgifter om hur

beviljade medel för tidigare år nyttjats.

Arbetsutskottets beslut
1. Ärendet kompletteras med uppgifter om hur beviljade medel för tidigare

år nyttjats.

2. Ärendet återupptas på kommunstyrelsens sammanträde den 28 maj

2024.
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Diarienummer KS.2024.209

§ 111 Årsredovisning för Samordningsförbundet i

Jämtlands län 2023
Samordningsförbundet i Jämtlands län bildades som länsförbund 2011 och

är en fristående juridisk organisation med Arbetsförmedlingen,

Försäkringskassan, Region Jämtland Härjedalen samt länets kommuner som

medlemmar. Syftet med förbundet är att svara för en finansiell samordning

mellan förbundets fyra parter med uppdrag att verka för att individer med

sammansatta behov ska få stöd och rehabilitering till egen försörjning.

På individnivå verkar förbundet genom att finansiera insatser som bedrivs

av de samverkande parterna, förbundet bedriver inte själv någon

rehabiliteringsverksamhet. Samordningsförbundet stödjer också aktivt

insatser som syftar till att skapa strukturella förutsättningar för att främja

och utveckla myndigheternas samarbete.

Samordningsförbundet har upprättat en årsredovisning för 2023 som

fastställdes den 26 februari 2024 § 1. För verksamhetsåret 2023 redovisar

Samordningsförbundet ett resultat om minus 1 409 000 kronor jämfört

med minus 2 317 000 kronor föregående år. Verksamhetens intäkter

uppgick till 7 918 000 kronor vilket är något lägre jämfört med 2022.

Övriga externa kostnader har minskats med cirka 350 000 kronor jämfört

mot föregående år, främst på grund av minskade kostnader för

konsulttjänster och övriga främmande tjänster.

Revisorerna har granskat redovisningen och bedömer att styrelsen i

Samordningsförbundet i Jämtlands län har på ett ekonomiskt och

tillfredsställande sätt bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt sätt och

från ekonomisk synpunkt på tillfredsställande sätt samt att den interna

kontrollen delvis varit tillräcklig. Bedömningen är även att räkenskaperna i

allt väsentligt är rättvisande och årsredovisningen har upprättats enligt med

tillämpliga delar av lagen om kommunal bokföring och redovisning samt

god redovisningssed.
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Justerare

§ 111 fortsättning
Revisorerna bedömer sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen

är förenligt med de finansiella målen och de verksamhetsmål som är

uppställda. De tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas

ansvarsfrihet.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Protokoll från Samordningsförbundet i Jämtlands län den 26 februari 2024

§§ 1-10

Årsredovisning 2023

Revisionsberättelse för år 2023

Granskningspromemoria verksamhetsåret 2023

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Årsredovisning 2023 för Samordningsförbundet i Jämtlands län godkänns.
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Justerare

Diarienummer KS.2024.316

§ 112 Årsredovisning för kommunalförbundet

Partnerskap Inland - Akademi Norr 2023
Partnerskap inland - Akademi Norr är en samverkan mellan tolv kommuner

från fyra län där Strömsund är en av de deltagande kommunerna.

Kommunerna har gått samman i ett kommunalförbund i syfte att initiera,

samordna och genomföra högre utbildning för att tillfredsställa behov av

både grundläggande service inom offentlig sektor och innovativ tillväxt för

näringslivet.

Akademi Norr har upprättat en årsredovisning för 2023 som fastställdes av

direktionen den 1 mars 2024, § 6. Eftersom Partnerskap Inland - Akademi

Norr är ett kommunalförbund ska frågan om ansvarsfrihet prövas i varje

medlemskommuns fullmäktige.

Under 2023 tog kommunalförbundets kostnader i anspråk 93 procent av

intäkterna vilket innebar ett positivt resultat om 556 000 kronor. Årets

resultat har ökat det egna kapitalet med 16 procent. Soliditeten uppgick

2023 till 75 procent vilket var en minskning från föregående år med 10

procentenheter. Förklaringen till att soliditeten minskat är att skulderna

ökat med 56 procentenheter under 2023.

Revisorerna i Kommunalförbundet Partnerskap Inland - Akademi Norr har

granskat årsredovisningen och tillstyrker att respektive fullmäktige beviljar

ansvarsfrihet för direktionen, samt de enskilda ledamöterna i densamma,

för år 2023.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Protokoll Partnerskap Inland - Akademi Norr, 1 mars 2024 §§ 1-7

Årsredovisning 2023

Revisionsberättelse 2023

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.
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Justerare

§ 112 fortsättning

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Årsredovisningen för Partnerskap Inland - Akademi Norr 2023 godkänns.

Jäv

Susanne Hansson (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning eller beslut

i ärendet.
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Diarienummer KS.2024.309

§ 113 Beslut om bidrag 2024 från Intresseföreningen

för Åskälens vindkraftfond
Styrelsen för intresseföreningen för Åskälens vindkraftfond har vid sitt

styrelsemöte den 24 april 2024 behandlat de bidragsansökningar som

inkommit fonden gällande 2024 års fördelning. Årets inbetalning till fonden

omfattar 308 550 kronor, för fördelning finns totalt 356 723 kronor att

tillgå. Årets ansökningar omfattar totalt 444 721 kronor.

Fördelningsförslaget uppgår till 344 721 kronor, i enlighet med protokoll

från fördelningsmötet.

Kommunen ska enligt överenskommelsen med vindkraftbolaget granska

ifall fattade beslut om bidrag är i enlighet med fondens syfte och

intresseföreningens stadgar. Kommunstyrelsen ges nu tillfälle att uttala sig

om huruvida besluten om bidrag följer överenskommelsen och

intresseföreningens stadgar, båda från 2021.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Protokoll från fördelningsmöte den 24 april 2024

Stadgar

Överenskommelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen tillstår att styrelsen för intresseföreningen för Åskälens

vindkraftsfond vid fördelningen av bidrag följt upprättade stadgar och den

överenskommelse som träffats mellan kommunen och vindkraftsbolaget.
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Diarienummer FUF.2024.317

§ 114 Äskande om tilläggsanslag från framtids- och

utvecklingsförvaltningen
Arbetsmarknadsenhetens (AME) uppdrag är att stötta kommuninvånare

som står långt från arbetsmarknaden i deras stegförflyttning mot

självförsörjning. Enheten ska även aktivt verka för att minska arbetslöshet

och bidragsberoende i kommunen. Ett flertal av enhetens deltagare utför

arbetsuppgifter inom kommunens verksamheter i syfte att uppnå sin

individuella stegförflyttning.

Från och med den 1 januari 2024 utför AME:s deltagare uppdrag åt teknik-

och serviceförvaltningen (TSF) i anslutning till kommunens nya

ansvarsområde avseende återvinning. Deltagarna vid AME åker

regelbundet, måndag till och med fredag, ut till återvinningsstationerna i

Hammerdal, Sikås, Strömsund, Backe, Rossön, Hoting, Kyrktåsjö,

Brattbäcken, Norråker, Lidsjöberg och Gubbhögen. De tar hand om allt

avfall som lagts utanför behållarna, skottar och sandar samt meddelar TSF

då behållarna behöver tömmas. Uppdraget syftar till att hålla rent och

underlätta för medborgarna att lämna sin återvinning på ett korrekt sätt.

Det syftar även till att bidra till att kommunen kan genomföra sitt uppdrag

och åtaganden avseende återvinning på ett optimalt sätt och enligt gällande

lag och regelverk. Uppdraget kommer att utökas ytterligare under 2024 då

AME även kommer att sköta de kvartersnära stationerna samt ytterligare

stationer som kommer att uppföras i samtliga byar runt om i kommunen.

För att AME ska kunna utföra detta uppdrag behöver enheten en viss typ av

fordon. Idag har enheten en lätt lastbil och en skåpbil för ändamålet.

Skåpbilen är i undermåligt skick och kräver så omfattande reparationer att

det inte längre är kostnadseffektivt, miljövänligt eller arbetsmiljövänligt för

kommunen att använda fordonet. För att enheten även i fortsättningen ska

kunna erbjuda dessa arbetsuppgifter för deltagarna som bland annat kan

leda till anställningar som renhållningsarbetare, vaktmästare och/eller

chaufför, behöver en ny, bättre begagnad skåpbil införskaffas.
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§ 114 fortsättning

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att framtids- och

utvecklingsförvaltningen beviljas tilläggsanslag för investering 2024 om max

250 000 kronor till en skåpbil, modell större samt att investeringen

finansieras genom kommunstyrelsens ospecificerade investeringspott 2024.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
1. Framtids- och utvecklingsförvaltningen beviljas tilläggsanslag för

investering 2024 om max 250 000 kronor till en skåpbil, modell större.

2. Investeringen finansieras genom kommunstyrelsens ospecificerade

investeringspott 2024.
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Diarienummer KS.2024.109

§ 115 Förnyad rekommendation om gemensam

finansiering av stöd för en kunskapsbaserad

socialtjänst och kommunal hälso- och sjukvård
Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) inkom den 29 januari 2024 med

meddelande om förnyad rekommendation till kommunerna om gemensam

finansiering av stöd för en kunskapsbaserad socialtjänst och kommunal

hälso- och sjukvård. Där rekommenderar förbundsstyrelsen att

kommunerna årligen gemensamt ska tilläggsfinansiera viktiga

förutsättningar för en kunskapsbaserad socialtjänst och kommunal hälso-

och sjukvård, om sammanlagt 19.5 miljoner kronor under åren 2025–2028,

samt att kostnaden fördelas per kommun utifrån beräkningsmodellen för

SKR:s medlemsavgift, vilken baseras på befolkningen i respektive kommun.

Vidare rekommenderas kommunerna att meddela sitt ställningstagande till

SKR senast den 30 juni 2024.

Vård- och socialförvaltningen har upprättat förslag på svar angående

rekommendationen och ärendet har hanterats på socialnämndens

sammanträde den 27 mars 2024 § 33.

Underlag till beslut

SN § 33/2024

Svar till SKR om finansiering av stöd

Förnyad rekommendation

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att avge upprättat förslag till

yttrande.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Avge upprättat förslag till yttrande.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 7 maj 2024

Justerare

Diarienummer KS.2024.335

§ 116 Höjning av avgift för hemsjukvård 2024
Vårdtagare i Strömsunds kommun som har insatser i form av hälso- och

sjukvård i hemmet (hemsjukvård) betalar avgift för det. Avgiften har sedan

2019 varit 300 kronor per månad. Den enskilde betalar 300 kronor oavsett

antal besök av legitimerad hälso- och sjukvårdspersonal under månaden

eller omfattningen av delegerade hälso- och sjukvårdsinsatser som utförs av

vårdpersonal. Sedan 2016 tillämpas även en administrationsavgift på 300

kronor för intyg som utfärdas vid ansökan om bostadsanpassningsbidrag.

Avgiften för hemsjukvård ingår i maxtaxan medan administrationsavgiften

för intyg för bostadsanpassningsbidrag ligger utanför.

Nivån på kommunens avgifter motsvarar avgift inom region Jämtland

Härjedalens öppenvård som även den legat på 300 kronor per besök sedan

2016. När avgiften beslutades framhölls i skrivelsen att avgiften framgent

borde följa utvecklingen av avgifter i regionens öppenvård men inget sådant

beslut fattades.

Jämförelse av nivå på avgifter

Avgiften för hemsjukvård 2024 i länets kommuner varierar mellan 300 - 485

kronor per månad. Östersunds kommun har en annan konstruktion för

avgiften där vårdtagaren betalar för delegerad hemsjukvård som utförs av

vårdpersonal med 118 kronor per timme och för hemsjukvård med besök

av sjuksköterska med 118 kronor per månad.

Jämförelse med besöksavgift inom region Jämtland Härjedalen

Regionfullmäktige i region Jämtland Härjedalen beslutade den 28

november 2023 § 146 att regionen från och med 1 januari 2024 höjde

regionens besöksavgift i öppenvård till 400 kronor. Höjningen görs utifrån

att prisbasbeloppet ökat med 29,3 procent mellan 2016 och 2024 vilket

speglar samhällets prisökningar.

Kostnadsökningar för hemsjukvård är jämförbara med de kostnadsökningar

som regionen ser. Besöksavgiften för öppenvård är även fortsatt ett rimligt

riktmärke för avgifter för hemsjukvård i kommunen vilket gör att en höjning

nu föreslås.
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§ 116 fortsättning

Underlag till beslut

SN § 23/2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag

med ändring att höjningen av avgift för hemsjukvård och avgift för

administration av intyg vid ansökan bostadspassningsbidrag gäller från och

med 1 juli 2024.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

1. Avgift för hemsjukvård höjs från och med 1 juli 2024 från 300 kronor per

månad till 400 kronor per månad.

2. Avgift för administration av intyg vid ansökan om

bostadsanpassningsbidrag höjs från och med 1 juli 2024 från 300 kronor

till 400 kronor.

3. Höjning av avgifter inom hemsjukvård delegeras från och med 1 januari

2025 till socialnämnden.

4. Höjning av avgifter bör ske med hänsyn till region Jämtland Härjedalens

beslut om besöksavgift i öppenvård.
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Diarienummer KS.2024.108

§ 117 Investeringsbudget 2025
Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, informerar om förslag till

investeringsbudget 2025.

Sammantaget föreslås investeringar för 54,8 miljoner kronor 2025.

Ursprungliga äskanden uppgick till 107,8 miljoner kronor.

Kommunen har ännu inte lånat till sina investeringar men möjligheten finns

att ta upp externa lån om likviditeten kräver det. Sannolikt kan en del

komma att lånefinansieras 2025. Primärt lånas till affärsverksamheten

såsom investeringar i vatten- och avlopp samt bredband.

Den största investeringen som föreslås är ombyggnationen av skolor i

Strömsund. Där föreslås en investeringsnivå på 27,1 miljoner kronor

fördelad över två år.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Sammanställning inkomna investeringsäskanden 2025

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

1. Investeringsbudget 2025 fördelas per objekt enligt upprättat förslag.

2. Kommunstyrelsen får delegation att bevilja objekt ur den

ospecificerade investeringspotten på 3 miljoner kronor.

3. 27,1 miljoner beviljas till ombyggnation av skollokaler i Strömsund.

Budgeten fördelas över två år med 17,1 miljoner kronor 2025 och 10

miljoner kronor 2026.
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Diarienummer KS.2024.334

§ 118 Årlig uppföljning av det systematiska

arbetsmiljöarbetet 2023
Ingela Sonidsson, kommunledningsförvaltningen, informerar om den årliga

uppföljningen av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2023.

Den årliga uppföljningen av arbetsmiljöarbetet är den aktivitet som

Strömsunds kommun genomför för att säkerställa att arbetet pågår. Det

innebär dels att följa regelverk genom rutiner men också säkerställa att det

systematiska arbetsmiljöarbetet pågår. Arbetet med arbetsmiljön ska ske i

enlighet med arbetsmiljölagen och arbetsmiljöverkets föreskrifter vilket är

ett pågående arbete genom att undersöka, riskbedöma, åtgärda och

kontrollera.

Uppföljning av systematiskt arbetsmiljöarbete 2023 har resulterat i 796

händelser. Varav dessa är 611 tillbud, 108 skador med frånvaro och 26

skador med frånvaro. Detta är något färre än tidigare år och minskningen

kan förklaras med att medarbetare rapporterar tillbud i lägre utsträckning

än tidigare.

Den vanligaste skadeorsaken där risk rapporterats gäller ökad

arbetsbelastning. Gällande hot och våld finns en fortsatt tydlig ökning,

vilket framförallt gäller inom vård och skolverksamhet.

Avslutningsvis informerar Ingela Sonidsson om 2024 års förbättringsarbete,

däribland att ge information i koncernledningen (KCL) samt centrala

samverkansgruppen (CSG), hålla individuella möten med chefer som

behöver stöd, obligatoriska möten med chefer angående skyddsronder

samt ha en kontinuerlig uppföljning.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta ta del av informationen.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2023.719

§ 119 Uppföljning av internkontrollplan maj 2024
Kommunstyrelsen beslutade den 12 december 2023, § 230, om

internkontrollplan för kommunstyrelsens verksamheter 2024. Planen har

upprättats i samarbete med förvaltningscheferna för framtids- och

utvecklingsförvaltningen, kommunledningsförvaltningen och teknik- och

serviceförvaltningen.

Följande ska redovisas i maj 2024:

 Kompetensförsörjning - Rehabiliteringsansvar

 Kompetensförsörjning - Arbetsmiljö

 Dygns- och veckovila

 Säkerhetsskydd

 Uppföljning av styrelsens beslut

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Uppföljning av internkontrollplan maj 2024

Internkontrollplan för kommunstyrelsen 2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen godkänner uppföljning av internkontrollplan maj 2024.
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Diarienummer FUF.2024.314

§ 120 Etablering av vätgasproduktion i Strömsunds

kommun
Centerpartiet, genomMats Gärd, Kerstin Engkvist och Göran Espmark,

inkom den 25 maj 2021 med en motion angående att ge näringslivskontoret

i uppdrag att utreda och möjliggöra för en etablering av vätgasproduktion i

Strömsunds kommun.

Ärendet hanterades på kommunfullmäktiges sammanträde den 21

september 2022 § 81 där beslut om att bifalla motionen fattades.

Nuvarande näringslivschef har diskuterat frågan inom

vindkraftcentrum där god kompetens inom etableringar finns samt

genom uppsökande verksamhet bland de aktörer och exploatörer som

söker samarbeten med Sveriges kommuner. Frågan har även lyfts i det

regionala tillväxtchefnätverket samt i andra organisationer och nätverk

i länet samt i angränsande län som arbetar för etableringar, tillväxt och

företagsutveckling.

Förutsättningarna för bland annat etablering av vätgasproduktion i

kommunen kommer att finnas med i den nya näringslivsstrategin med

tillhörande handlingsplaner där det mer detaljerat beskrivs hur

Strömsund kommun ska arbeta för att bli en kommun som är

framgångsrik på etableringar.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Arbetet med etablering inom bland annat vätgasproduktion belyses i den

kommande näringslivsstrategin.
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